
Steinset Økteren Hytteforening 
 

Møtereferat  
 
Emne: Styremøte  Referanse:   

Møtedato: 2018-08-15 Leder:  Øystein Sørbø  

Klokkeslett: 1900-2125 Referent:  Torgrim Redalen  

Sted: Drammen Travbane  Utgivelsesdato:   

Deltakere: Øystein Sørbø (leder)  
Kaia Gunby Berger (kasserer) 
Torgrim Redalen (sekretær) 
Jan-Aksel Svea (leder 
løypekomite) 
Jan Rognerud (leder veikomité) 
Hans R. Bakken (Varamedlem, 
Webbansvarlig)  

Distribusjon:  Alle deltakere 
 

 
 

Sak Beskrivelse Ansvarlig 
Innkalling   
1 Gjennomgang forrige referat, alle. 

Hjemmesida er oppe å går. Skal legge ut kart med stier.  
Øvrige saker er på dagens kart. 
 

Sekr. 

2 Framdrift på Gapahuk og Kanonaust. Fremlagt til møte var: 
-Bestemmelser for Kanonaust oppdatert. Godkjent. 
-Avtale med grunneier. Godkjent. 
-Notat om framdrift. Viktig er godkjenning fra kommunen. 
Søknad er sendt kommunen medio juli om dispensasjon fra byggeavtsand 
fra vann. Behandlingstid er ca. 12 uker. 
Gapahuk: Kostnad for ferdig oppsatt Gapahuk er 35 000.- eksl. mva, fritt 
levert. Levert av Odd Omdalen, Rødberg. 
15/8: Blir for kostbart med ferdig lagd, bør gjøre dette selv. Bestille 
materialer fra sagbruk. Haavardsrud eller Eggedal sag nevnt. Utvendig 
kledning med villmarkspanel.  Ca. 2X4 meter, hesteskoformet, skråtak. 
Hans Roar lager en skisse.  
Kanonaust: Skisse fra Knut Berger om innvendig organisering. Har plass til 
15 kanoer. Bestemme bredde og lengde. Kanoene er opptil 5,5 meter. 2 
rekker i midten med plass til 4 kanoer. En rekke ut mot veggene med plass 
til 3 kanoer. Det gir plass til 14 kanoer. 
Grunnarbeide: Tomtene er befart av Håkon Lian. Han ga en foreløpig pris 
på opparbeidelse og planering  på begge tomtene på 40-50 000.- Han 
kunne gjøre jobben til våren. 
15/8: Bør redusere kostnadene ved grunnarbeidene. Bare slette på 
grunnen og sette opp enkle pillarer. Eventuelt spørre Bekkeseth. 
Generelt. Øyvind sa ja til å kunne benytte veien fra parkeringsplassen og 
inn, under anleggsarbeidet. Siden er det gange dit. Nøkkel ville han ikke 
låne ut, men mente vi kunne låne fra Jarle Popperud.  
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Sende ut melding til de som har meldt sin interesse. Øystein lager skriv. 
 

 
Øystein 

3 Sti-vedlikehold. Rydding pågår. Anbefalt å benytte maling for merking i 
stedet for festespiker. Bruke gul farge. 

Jan Aksel 

4 Vei-vedlikehold. Robin ville ikke slå gras under tørkeperioden. Slodding 
avventes våtere vær. I Trollstien er det behov for grus og slodding. Jan 

5 Status på innbetalinger fra medlemmene: Mangler 6 stk på Trollstien. Kaia 
6 Status Nore og Uvdal Hytteforbund. Stiftelsesmøte avholdt sist fredag. Som 

leder ble valgt Tore Lindem. Det er nå 9 løypeområder.  
Øystein 

7 Planlegging av høstdugnad. Som sedvanlig. Sette ut brøytestikker. Jan Aksel/Jan 
8 Eventuelt: 

-Generalforsamling avholdes 7. november kl.1830. Hans Roar undersøker 
om Ormåsen er ledig. Aktiviteter? Sælebakke/Historielaget/kommunen 
-Årsmøte i Borgegrenda Løypelag. Jan Aksel valgt inn i styret, Øyvind valgt 
som revisor. 
-Brøyteavtale er under behandling, Jan bedt om møte med Øyvind Utvei 
neste uke. 

 

 
Neste møte: 10. oktober kl. 1900 på Travbanen. Alternativt 

 

 
 

  

Øystein Sørbø 
Leder 

Kaia Gunby Berger 
Kasserer 

Torgrim Redalen 
Sekretær 

 

 
 

  

Jan Rognerud 
Leder veikomite 

Jan Aksel Svea 
Leder løypekomite 

Hans Roar Bakken 
Varamedlem, Webbansv. 

 


